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Styrelsemöte  
 
Protokoll Fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings Idrottsallians  
Tid:  2023-05-09 kl. 17.15 
Plats:  RF/SISU Småland  
 
Närvarande: Carl-Gustaf Tollén, Göran Carnander (del av mötet), Joakim Walltegen, Dan 

Gustavsson, Björn Johansson, Ann Axelsson, Bengt Kinell, Susanne Görsberg 
 
Mötets öppnande § 1 

Calle öppnade mötet och hälsade välkomna. 
 

Jönköpings  
Kommun § 2 

Martin Funck, KFF, besökte mötet och presenterade först det pågående arbetet 
med ”Plan för idrott” som först och främst ska vara ett styrdokument vid 
utveckling av stad och landsbygd. Martin visade dokumentation från tidigare 
Idrottsforum. Diskussioner och synpunkter härifrån utgör grunden i Plan för 
idrott. 
 
Idrottsalliansen har en viktig uppgift att fylla som remissinstans och 
förslagsställare vid arbetet med framtida idrottsplaner. 
 
Styrelsen delades in i smågrupper för att diskutera följande fokusområden. 
Barn- och ungdomsidrott 
Föreningslivet 
Folkrörelselandet 
Elitidrotten som företeelse och förebild 
Anläggningar 
 
Styrelsens synpunkter samlades in och dokumenteras av Martin. 
 
Martins andra ämne för dagen var ”Elitvänliga företag”. (EVF) 
 
EVF är ett koncept under utveckling med syfte att sammanföra företag och 
elitaktiva.  
Det långsiktiga målet är att skapa flexibla anställningar under den aktiva 
karriären men också att underlätta karriärbyten samt att behålla kompetens i 
regionen. 
Det kommer ställas vissa krav på företagen som kommer få någon slags 
certifiering som ett EVF. De ingående företagen kommer att utgöra ett nätverk 
och kan exempelvis utnyttja atleterna för föreläsningar och friskvård för övrig 
anställd personal. 



Det kommer även ställas krav på atleterna för att få ingå i den grupp som görs 
tillgänglig för de olika företagen. Man ska vara en atlet som är verksam i 
Jönköping och på hög nationell nivå. 
Atleterna som släpps in i gruppen kommer sedan att matchas mot de olika 
företagens behov. 
Ev. skulle Idrottsalliansen kunna spela en roll i det här arbetet. 
Konceptet kommer att presenteras för olika intressenter innan den slutliga 
formen antas. Glädjande är att kommunens näringslivsavdelning är positivt 
inställda och ställer sitt närverk till förfogande. 
 
 
 

 
Föregående mötes § 3 
Protokoll Protokollet lades till handlingarna.   
 
 
 
Ekonomi § 4 
  89 medlemsföreningar har till dags dato betalat medlemsavgift. Påminnelse 1 

skickas ut 10 maj. Vid behov utgår senare påminnelse 2 tillsammans med 
påminnelseavgift på 50 kr. 

 
  Alliansens postbox avvecklas under hösten beroende på minskat behov och 

ökade avgifter. 
 
  Underlag för bidrag är inskickade till kommunen. Vi väntar på beslut och 

utbetalning. 2022 uppgick bidraget till 25.000 kr och förhoppningarna är goda 
om samma summa 2023. 

 
  I samband med årsmötet delades 15 stipendier à 5.000 kr ut. Totalt 75.000 kr. 
 
Idrottsforum § 5 
  Arbetet fortsätter med samma inriktning som tidigare. 
  Datumet är fastställt till 11 oktober. Lokal - Jönköping University. Fokus blir 

på revideringen av Plan för idrott. Vi arbetar på idén att något vända på 
perspektivet – låt föreningarna komma till tals mer.  

 
Översiktsplan för § 7 
mindre tätorter Befintligt dokument ” Synpunkter på utbyggnadsstrategin” revideras och 

skickas in till kommunen. Ansvariga  Joakim och Margareta. 
och landsbygd     
 
 
Kommunikation/ § 8  
Skrivelser Göran har besvarat enkät från Föreningsservice angående Alliansens 

upplevelse av kontakterna med dem. Svaren var i de flesta fall mycket 
positiva. 

 
 
 
 



Hemmavinsten §9  
  21/5 hålls golftävling i Gränna med Hemmavinsten i fokus. I dagsläget är 20 

lag anmälda. Bengt undersöker om det går att väcka ett medialt intresse för 
arrangemanget. 

 
  Hemmavinsten har för närvarande en svagt positiv trend. 
 
Lokal TV § 10 

Bengt rapporterade från mötet med Mediacenter att de kan erbjuda mycket 
förmånliga produktionskostnader till lokal-TV. 
Finns det intresse för Idrottsalliansen och Kultur och Fritid att göra ett 
program i Lokal-TV en gång per månad? Produktionskostnaden skulle hamna 
på ca 3.000 kr. Bengt fortsätter att driva frågan.   

 
EM, VM och § 11 
OS-fonden Inget att rapportera.  
 
Övrigt  § 12 
  Jönköping Bandy, Månsarps IF och HC Dalen har haft möte med Kultur- och 

fritidsförvaltningens presidium angående nya isytor. Inget nytt framkom. 
  Frågan om isytor finns ej med i ”VIP:en” utan återfinns i ”Utblicken” vilket 

innebär att den ligger längre fram i tiden.  
 
  Till nästa möte ombeds styrelsen att fundera över lämpliga lokaler/föreningar 

för höstens möten.  
 
Kommande möten § 13 
  Nästa styrelsemöte hålls 13 juni kl. 17.15. Plats – RF/SISU Småland. 
 
   
Avslutning Calle tackade för engagemanget vid dagens möte.  
 
 
 
 
 
  Björn Johansson Calle Tollén 
  sekreterare  ordförande 


